
 

 

 

 

Protokoll styrelsemöte 2010-05-10 
Telefonmöte kl 19:00-20:00 

 

På tråden: Kjell Nordeman, Åke Wahlinder, Christer Huss, Håkan Johansson, Puh Gadd, 

Benita Gadd, Jens Pettersson och Per Hilding  

 

1. Ordföranden öppnade mötet 

 

2. Diskuterades olika möjligheter att söka bidrag för föreningsutveckling/samarbete. 

Förslag efterlyses. 

 

3. Diskuterades hur vi ska gå tillväga för att medverka till bildandet av en gemensam 

övergripande nationell organisation för våra traditionsfartyg. Puh, Kjell, Håkan och 

Jens bildar en arbetsgrupp för att föra frågan framåt. Gruppen tar inledningsvis kontakt 

med SSF. 

 

4. Diskuterades tolkningar av föreskrifter och variationer i utbildningarna vid skolorna 

 

5. Håkan informerade om sommarens förestående miniutställning i Söderköping 

 

6. Från styrelsen avser Christer, Åke, Kjell och ev. Puh åka till ångbåtsträffen i 

Smedjebacken 

 

7. Benita redovisade de 4 första månadernas ekonomiska resultat som var gott 

 

8. Beträffande Arbetsam-mötet i Karlskrona hänvisades till Puhs rapport i SÅF-bladet 

samt bifogad pdf-fil 

 

9. Diskuterades innebörden av medlemskap i SÅF 

 

10. Reseräkningsblanketten är inte klar. Håkan tar fram en som passar oss 

 

11. Framfördes önskemål om att en festkommitté bildas för kommande 24-årsjubileum 

 

12. Beslutades att beställa 3000 kuvert till SÅF-bladet 

 

13. Nästa styrelsemöte påbörjas i Söderköping 2010-08-04 kl 14:30 

 

14. Mötet avslutades 

 

 

    Vid  protokollet:                              Justeras:                                                    

 

    
         Per Hilding          Kjell Nordeman 


